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Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de GL-fractie vast te 
stellen 
 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken 
 

Inleiding 
Per brief van 11 februari 2025 heeft R. Jansen van de fractie van GroenLinks uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over vergunningen 
industrie. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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1. Welke ruimte is er voor invloed?     2. Welke belangen hebben inwoners bij het project of de 
beleidsontwikkeling?     3. Hoeveel tijd, geld, capaciteit en expertise is beschikbaar?     4. 
College/raad stemt in met het voorgestelde participatieniveau (trede op de participatieladder)     5. 
Hoe verhoudt dit participatietraject zich tot andere lopende of toekomstige participatietrajecten? 
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Gemeente Deventer
t.a.v. College van B&W
Postbus 5000
7400 GC Deventer

Betreft: Schriftelijke vragen ex. Art. 46 RvO
Onderwerp: vergunningen industrie

Deventer, 11 februari 2025

Geacht College van Burgemeester en Wethouders,

De Omgevingsdienst voert het project ‘Geur bedrijven Deventer’ uit met als doel de
geuroverlast door industriële bronnen te verminderen. Het kan voor komen dat de
vergunningen niet actueel zijn, of dat bijvoorbeeld revisie-procedures heel lang duren. Beiden
zijn onwenselijk omdat daardoor het milieutoezicht mogelijk niet optimaal kan worden
uitgevoerd vanwege het ontbreken van juridische handvatten.

GroenLinks wil u hierover de volgende vragen voorleggen:

1. Welke vergunningen heeft het College op het oog te actualiseren?
2. Hoeveel en welke vergunningen van geur en -emissierelevante bedrijven zijn op dit

moment niet actueel, waardoor toezicht en handhaving mogelijk niet optimaal kan
plaatsvinden?

3. Hoeveel en welke vergunningen zijn al wel in procedure genomen maar wachten nog op
een geactualiseerde vergunning?

4. Heeft de Omgevingsdienst voldoende financiële middelen bovengenoemde
vergunningen te actualiseren?

5. Kunt u aangeven hoeveel geuruitstoot, en andere emissies door ForFarmers en Trivium
de afgelopen jaren zijn gereduceerd? Wat is uw opvatting over die mate van reductie,
en kunt u een tijdspad schetsen wanneer er (een verdere) reductie van geur en andere
emissies zijn gerealiseerd?

Met vriendelijke groet,

Robert Jansen



www.deventer.nl

Geachte heer Jansen,

In uw brief van 11 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex. Art. 46 RvO gesteld over
vergunningen van industrie. Ons antwoord is als volgt. 

Vraag 1
Welke vergunningen heeft het College op het oog te actualiseren?
Antwoord
Het college is voornemens om alle vergunningen, waarvoor dit nodig is, te actualiseren vanaf 2026.
Voor Deventer betreft dit ca. 40 vergunningplichtige bedrijven, zowel agrarisch als industrieel. Bij een
ambtelijke actualisatie ligt het initiatief bij de gemeente als bevoegd gezag. Bij de oprichting van de
Omgevingsdienst IJsselland (ODIJS) in 2018 is de taak ‘actualisatie’ niet ingebracht, omdat hier
toentertijd geen tijd/capaciteit door de gemeente Deventer voor gereserveerd was. In het kader van
de robuustheidsvraagstuk van de Omgevingsdiensten is dit één van de aspecten die nu alsnog door
ODIJS moet worden opgepakt.

Vraag 2
Hoeveel en welke vergunningen van geur en -emissierelevante bedrijven zijn op dit moment niet
actueel, waardoor toezicht en handhaving mogelijk niet optimaal kan plaatsvinden?
Antwoord
De toets op actualiteit van vergunningen is momenteel niet belegd bij ODIJS (zie beantwoording
vraag 1). Er is dan ook geen inzicht in de mate van actualiteit van milieuvergunningen.
Momenteel is er een structureel tekort aan budget en capaciteit bij ODIJS om vergunningen te
actualiseren. In de ontwikkelroute naar een robuuste ODIJS is actualisatie van vergunningen één van
de aspecten die moet bijdragen aan de robuustheid. Onderdeel van de actualisatie van vergunningen
zoals deze vanaf 2026 gepland staat is een analyse van actualiteit van de milieuvergunningen.

Vraag 3
Hoeveel en welke vergunningen zijn al wel in procedure genomen maar wachten nog op een
geactualiseerde vergunning?
Antwoord
Bij actualisatie ligt het initiatief bij de gemeente als bevoegd gezag, zie daarvoor antwoord 1 en 2.
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Bij een vergunningaanvraag (= initiatief ondernemer) geldt dat we op basis van de meest actuele
inzichten en regelgeving de milieuvergunning verstrekken. Dat geldt bijvoorbeeld voor ForFarmers
(Roermondstraat 4 en10), die een vergunningaanvraag heeft ingediend, en voor AsfaltNu
(Dordrechtweg 8), zodra de vergunningaanvraag is ingediend voor de nieuwbouwplannen. Voor
Trivium (toen nog Ardagh) is eind 2018 een algeheel nieuwe vergunning (revisievergunning)
verleend. Medio 2019 is een omgevingsvergunning neutraal wijzigen verleend. Daarna heeft er
jaarlijks een controle plaats gevonden bij Trivium, maar is de vergunning niet geactualiseerd.
Tot slot is er door de laatste uitspraak RvS over stikstof momenteel veel onduidelijk, ook ten aanzien
van eventuele consequenties van die uitspraak voor (milieu)vergunningverlening. ODIJS is de
eventuele consequenties aan het uitzoeken, maar merkt dat deze onzekerheid gevolgen heeft voor de
(aantallen) aanvragen omgevingsvergunning.

Vraag 4
Heeft de Omgevingsdienst voldoende financiële middelen bovengenoemde vergunningen te
actualiseren?
Antwoord
Voor de structurele inzet om vergunningen ambtelijk te actualiseren, zijn extra middelen benodigd. De
extra middelen maken deel uit van de ontwikkelroute naar een robuuste ODIJS en worden in de
Kaderbrief en (ontwerp)Begroting 2026 van ODIJS toegelicht en uitgewerkt. De Kaderbrief 2026
ontvangt u uiterlijk in de eerste week van maart 2025. Het college zal dit punt ook betrekken bij de
integrale afweging van de Perspectiefnota. Actualisaties op verzoek van bedrijven worden op dit
moment wel uitgevoerd via een aanvraag omgevingsvergunning milieu.

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel geuruitstoot, en andere emissies door ForFarmers en Trivium de afgelopen
jaren zijn gereduceerd? Wat is uw opvatting over die mate van reductie, en kunt u een tijdspad
schetsen wanneer er (een verdere) reductie van geur en andere emissies zijn gerealiseerd?
Antwoord
ForFarmers heeft een vergunningaanvraag ingediend, deze is in procedure. In deze aanvraag wordt
door middel van schoorsteenverhoging beoogd om in de omgeving aan de richtwaarde voor geur te
gaan voldoen conform de provinciale Beleidsregel geur door milieubelastende activiteiten (niet-
veehouderijen) 2024. Hiermee zou de geurbelasting van de omgeving met ongeveer 50% afnemen.
Trivium heeft sinds 2009 een naverbrander in gebruik. Een belangrijk deel van de emissies die
vrijkomen bij gebruik van oplosmiddelhoudende lakken wordt hiermee behandeld waardoor ongeveer
40% reductie van vluchtige organische oplosmiddelen wordt bereikt. Trivium is een bedrijf dat valt
onder de Richtlijn industriële emissie (Rie) en is daarom een zogenaamde IPPC-installatie. De
vergunning voor een IPPC-installatie moet worden geactualiseerd als er nieuwe Europese BBT-
conclusies (best beschikbare technieken) zijn gepubliceerd.
Een tijdspad voor verdere reducties kan nu nog niet worden geschetst.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


